
 O B E C   B R A C O V C E 

 

 

ZÁPISNICA 

 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva v Bracovciach  

konaného dňa 18. novembra 2021 o 16:00 hod. v zasadačke OcÚ 

 

 

 

 

PRÍTOMNÍ 

 

STAROSTKA OBCE:  PhDr. Ivana Kolesnáčová 

 

POSLANCI: Marek Dóci, Martin Šamudovský, Ján Džubanský, René 

Eštok, Anton Žofčák,  Anton Mihaľo   

 

OSPRAVEDLNENÍ:   Imrich Hrubý 

 

NEOSPRAVEDLNENÍ:   X 

 

 

 

Návrh  programu: 

 
1. Otvorenie zasadnutia OZ 

2. Schválenie overovateľov zápisnice 

3. Kontrola uznesenia OZ 

4. Schválenie návrhu programu zasadnutia OZ 

5. Návrh na poskytnutie financií na odmeny podľa §20 ods.1 písm. a zákona č. 553/2003 

o odmeňovaní niektorých zamestnancov pri výkone práce vo verejnom záujme a o 

zmene a doplnení niektorých zákonov pre zamestnancov ŠJ, MŠ, ŠKD 

6. Rozpočtové opatrenie č. 7/2021  

7. Monitoring rozpočtu obce k 30.6.2021 

8. Kronika 2020 

9. Odkúpenie časti budovy COOP Jednota 

10. Úprava ústredného kúrenia, výmena ventilov a vyregulovanie kotolne- 

administratívna budova 

11.  Rôzne 

12.  Diskusia 

13.  Záver         

 

 

 

 

 

 

 

 



 

PRIEBEH ROKOVANIA ZASADNUTIA OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA 
 

 

 

K bodu  1: 

Otvorenie zasadnutia OZ 

 Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvorila starostka obce PhDr. Ivana Kolesnáčová, 

ktorá privítala poslancov a prítomných na zasadnutí. Skonštatovala, že na zasadnutí sú prítomní 

šiesti poslanci, jeden poslanec sa ospravedlnil.  Obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. 

   

  

 

K bodu 2: 

Schválenie overovateľov zápisnice 

 Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí a poslancami schválení poslanci René Eštok 

a Anton Žofčák.   

 

Hlasovanie   

za: Marek Dóci, Martin Šamudovský, Ján Džubanský, René Eštok, Anton Žofčák, Anton 

Mihaľo  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

 

 

K bodu 3: 

Kontrola uznesenia 

 Kontrolu uznesení zo zasadnutia OZ, ktoré sa uskutočnilo 9. septembra 2021 vykonala 

starostka obce, ktorá poslancov oboznámila s prijatými uzneseniami a konštatovala, že 

uznesenia sú splnené, prípadne sa plnia. 

 

 

 

K bodu 4: 

Schválenie návrhu programu zasadnutia OZ 

Starostka obce predložila návrh programu na rokovanie OZ, ktorý poslanci obdŕžali 

v pozvánke. Poslanci nemali k predloženému programu žiadne pripomienky, poslanec 

Šamudovský navrhol doplniť do programu bod Koncoročná odmena- Jednorázové navýšenie 

platu starostky obce o 30% k súčasnému poberanému mesačnému platu. Návrh programu bol 

schválený.   

 

Návrh  programu: 

 
1. Otvorenie zasadnutia OZ 

2. Schválenie overovateľov zápisnice 

3. Kontrola uznesenia OZ 

4. Schválenie návrhu programu zasadnutia OZ 



5. Návrh na poskytnutie financií na odmeny podľa §20 ods.1 písm. a zákona č. 553/2003 

o odmeňovaní niektorých zamestnancov pri výkone práce vo verejnom záujme a o 

zmene a doplnení niektorých zákonov pre zamestnancov ŠJ, MŠ, ŠKD 

6. Rozpočtové opatrenie č. 7/2021  

7. Monitoring rozpočtu obce k 30.6.2021 

8. Kronika 2020 

9. Odkúpenie časti budovy COOP Jednota 

10. Úprava ústredného kúrenia, výmena ventilov a vyregulovanie kotolne- 

administratívna budova 

11. Koncoročná odmena- Jednorázové navýšenie platu starostky obce o 30% 

k súčasnému poberanému mesačnému platu 

12.  Rôzne 

13.  Diskusia 

14.  Záver     

     

Hlasovanie   

za: Marek Dóci, Martin Šamudovský, Ján Džubanský, René Eštok, Anton Žofčák, Anton 

Mihaľo  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

K bodu 5: 

Návrh na poskytnutie financií na odmeny podľa §20 ods.1 písm. a zákona č. 553/2003 o 

odmeňovaní niektorých zamestnancov pri výkone práce vo verejnom záujme a o zmene a 

doplnení niektorých zákonov pre zamestnancov ŠJ, MŠ, ŠKD 

 

V tomto bode sa poslanci zhodli na tom, že schvália sumu na odmeny pre zamestnancov 

hradených v rámci originálnych kompetencií a to vo výške 6.300 €. 

 

Hlasovanie   

za: Marek Dóci, Martin Šamudovský, Ján Džubanský, René Eštok, Anton Žofčák, Anton 

Mihaľo  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

 

K bodu 6: 

Rozpočtové opatrenie č. 7/2021  

 

Poslanci boli oboznámení s obsahom rozpočtového opatrenia č. 7/2021 zo dňa 08.11.2021, 

ktoré poslanci vzali na vedomie  Rozpočtové opatrenie je prílohou k zápisnici.  

 

 

K bodu 7: 

Monitoring rozpočtu obce k 30.6.2021 

 

Poslanci obecného zastupiteľstva boli oboznámení s monitoringom rozpočtu obce so stavom 

k 30.06.2021.  

 

 



K bodu 8: 

Kronika 2020 

 

Návrh na zápis do kroniky za rok 2020 bol poslancom zaslaný e-mailom. Nemali k tomuto 

návrhu žiadne pripomienky. Návrh schválili a zápis sa môže zrealizovať.  

 

Hlasovanie   

za: Marek Dóci, Martin Šamudovský, Ján Džubanský, René Eštok, Anton Žofčák, Anton 

Mihaľo  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

K bodu 9: 

Odkúpenie časti budovy COOP Jednota 

 

Na predchádzajúcom zasadnutí OZ poslanci navrhli, aby sa uskutočnila obhliadka budovy, 

a navrhlo sa z našej strany zníženie kúpnej ceny.  Navrhovaná kúpna cena spoločnosťou COOP 

Jednota bola 20.000 €. Predstavenstvo COOP Jednoty zo sumy neupustilo. Dohodlo sa aj na 

odkúpení časti pozemku pred budovou. Poslanci s odkúpením súhlasili v sume 21.600 €.  

 

Hlasovanie   

za: Marek Dóci, Martin Šamudovský, Ján Džubanský, René Eštok, Anton Žofčák, Anton 

Mihaľo  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

K bodu 10: 

Úprava ústredného kúrenia, výmena ventilov a vyregulovanie kotolne- administratívna 

budova 

 

Pri tomto bode starostka obce uviedla, že je potrebné upraviť ústredné kúrenie, vymeniť ventily 

na radiátoroch v kanceláriách a vyregulovať kotolňu. Je potrebné to urobiť, aby sa náklady na 

spotrebu nezvyšovali a ušetrilo sa aspoň regulovaním tepla. Poslanci nemali žiadne námietky, 

všetci prítomní poslanci s týmto súhlasili a na tento zámer schválili sumu 5.200 €.  

 

Hlasovanie   

za: Marek Dóci, Martin Šamudovský, Ján Džubanský, René Eštok, Anton Žofčák, Anton 

Mihaľo  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

 

K bodu 11: 

Koncoročná odmena- Jednorázové navýšenie platu starostky obce o 30% k súčasnému 

poberanému mesačnému platu 

 

V tomto bode sa prítomní poslanci zhodli na tom, aby starostke obce bolo vyplatené 

jednorázové navýšenie platu o 30% k súčasnému poberanému mesačnému platu. Poslanci 

jednohlasne súhlasili.  

 



Hlasovanie   

za: Marek Dóci, Martin Šamudovský, Ján Džubanský, René Eštok, Anton Žofčák, Anton 

Mihaľo  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

K bodu 12: 

Rôzne 

Starostka obce informovala poslancov, že nová autobusová zastávka bude osadená v priebehu 

jedného mesiaca. Podklad – základy a zámkovú dlažbu zrealizovali  zamestnanci obce, firma 

dodá a uskutoční montáž zastávky.  

Ďalej starostka obce podala informáciu, že bol schválený projekt Pokračovanie miestnej 

občianskej poriadkovej služby v obci Bracovce II., bližšie informácie, o tom odkedy by mal 

projekt začať zatiaľ  nemáme žiadne informácie. 

 

 

K bodu 13: 

Diskusia 

 

Poslanci diskusiu neviedli.  

 

 

Záver 

 

 Obecné zastupiteľstvo neprejednávalo viac bodov programu. Pani starostka poďakovala 

prítomným za účasť na zasadnutí a ukončila zasadnutie obecného zastupiteľstva. Schôdza bola 

ukončená o 16:45  hod.   

 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

  René Eštok 

 

  Anton Žofčák 

   

Zapisovateľka: 

             Bc. Marianna Šamudovská 

 

Zápisnica bola napísaná a podpísaná starostkou obce. 

 

Bracovce, 18.11.2021  

 

 

        .......................................... 

        PhDr. Ivana Kolesnáčová 

         starostka obce 


